

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Cameroon, 10 Reasons to Visit Cameroon :

Tourism in Cameroon is an increasingly small but relatively small industry. Since the 1970s, the Cameroon government has developed the industry by creating a tourism ministry and encouraging investments made by airline, hotel and travel agencies. The obstacles to the further growth of the tourism sector include poor transportation infrastructure and corrupt officials who may harass visitors for bribery. In 2017, 1 million tourists visited Cameroon. Cameroon, renowned for its natural wonders, has a number of national parks on the UNESCO World Heritage List and nominated for this list. Here are 10 reasons to go to the country of Africa.

1. Mount Cameroon :



It is an active volcano with an altitude of 4,040 meters, located near the Guinea Gulf of the country. The last volcanic mountain that erupted on February 3, 2012 is called Mongo ma Ndemi (Mountain of Magnitude).

The mountain, which is the 4th highest summit of Africa, is still on the 31st in the world. Joseph Merrick is the first climber to Mount Cameroon, one of the world's greatest volcanic mountains and one of Cameroon's most sought-after places.

2. Waza National Park :



The area, which was established as a hunting reserve in 1934, covers an area of 1,700 square kilometers. Savan is home to many species of mammals such as lions, elephants, hyenas, cheetahs, gazelles and giraffes, as well as herons, pelicans and geese. The area that gained national park status in 1968 entered to the UNESCO biosphere reserve list in 1979. Waza National Park, one of Cameroon's destinations, is the common address of hundreds of thousands of safari enthusiasts every year.

3. Korup National Park :



The region, which was added to the national parks of the country in 1986, covers an area of 1,260 square kilometers. Korup National Park is important in terms of diversity of flora and fauna in that it has the oldest and richest rainforests of African continent. The region is especially famous for bird, reptile, frog and butterfly species. The transportation to the national park, where many streams are located, is provided very well. You can discover the fascinating beauty of the region from the suspension bridges.

4. Dja Faunal Reserve :



Dja

In 1987, the region has obtained national park status and its name comes from the Dja River which surrounds it. When threatened species were found in the national park, the area was taken under protection and then included in the World Heritage List by UNESCO. More than 1,500 plants are host to 107 mammal species and more than 320 bird species, including herbivores, elephants, gorillas and chimpanzees. The national park, covering an area of 5,260 square kilometers, is one of the most touristic places in Cameroon.

5. Maritime Museum Of Douala :



The institution that opened in 1986 in Douala, the biggest city in Cameroon, is important because it is the first maritime museum in the country. The museum, which has a lot of information about the history of the maritime history of Cameroon, draws attention with various ship models and accessories. It should be one of your first routes on Cameroon's holiday, as it illuminates the many aspects of commercial voyages, such as the evolution of ships.

6. Ekom-Nkam Waterfalls :



To the west of the country, in the Haut Nkam region, the Nkam River located to the south of the town of Dschang is an excellent waterfall. The lush waterfall, which flows 80 meters high, fascinates the region with its image and sound. At the same time, Cameroon has become one of the rivers with the highest production of broadcast fish.

7. Limbe Botanic Garden :



It was founded in 1892 under the supervision of German Paul Preus for the promotion of exotic plant species such as coffee, cocoa, rubber, palm oil and banana. Recognized as one of the world's most valuable tropical botanical gardens, it occupies an area of 48 hectares of giant land. The botanical garden, which has an important place in terms of education, science and tourism, is a quiet and peaceful place away from the noise of Limbe city. It is a unique place where you will relax and relax in Cameroon, relax and know new plants.

8. Blackitude Museum :



Cameroon's capital is an ethnographic museum that serves in Yaounde. The institution was established in 2000 to save residents of Cameroon's artistic heritage. It contains 2,070 items.

9. Our Lady of Victories Cathedral :



Cathédrale Notre Dame des Victoires, located in Cameroon's capital Yaounde, is one of the most important and magnificent worship places in the city built in 1952. Interior and exterior architecture attracts considerable attention. At least 5,000 people can worship here. If you come here, be sure to visit.

10. Mvog-Betsi Zoo :



The Mvog-Betsi Zoo in Cameroon's capital Yaounde was the best zoo in the West African region that opened in 1951. There are many animal species here. If you come here, you may have the chance to see more animal species soon. It is especially one of the favorite places of children's families.

TR

Kamerun'da Turizm, Kamerun'u Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Kamerun'da turizm giderek daha küçük ama nispeten küçük bir endüstridir. 1970'lerden bu yana Kamerun hükümeti bir turizm bakanlığı kurarak ve havayolu, otel ve seyahat acenteleri tarafından yapılan yatırımları teşvik ederek sektörü geliştirdi. Turizm sektörünün daha da büyümesinin önündeki engeller arasında, zayıf ulaşım altyapısı ve rüşvet için ziyaretçileri taciz edebilecek yolsuz yetkililer yer alıyor. 2017 yılında Kamerun'u 1 milyon turist ziyaret etti.

Doğa harikaları ile ünlü Kamerun, UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde yer alan ve bu listeye aday gösterilen çok sayıda milli parka sahiptir. İşte Afrika ülkesine gitmek için 10 neden.

1- Kamerun Dağı :

Ülkenin Gine Körfezi yakınında bulunan 4.040 metre yükseklikte aktif bir yanardağdır. 3 Şubat 2012'de patlayan son volkanik dağın adı Mongo ma Ndemi (Büyüklik Dağı). Afrika'nın en yüksek 4. zirvesi olan dağ, halen dünyada 31. sırada. Joseph Merrick, dünyanın en büyük volkanik dağlarından biri ve Kamerun'un en çok rağbet gören yerlerinden biri olan Kamerun Dağı'na ilk tırmanan kişidir.

2- Waza Ulusal Parkı :

1934 yılında av rezervi olarak kurulan alan, 1.700 kilometrekarelik bir alanı kapsıyor. Savan, aslan, fil, sırtlan, çita, ceylan ve zürafa gibi birçok memeli türünün yanı sıra balıkçıl, pelikan ve kazlara da ev sahipliği yapmaktadır. 1968 yılında milli park statüsü kazanan bölge, 1979 yılında UNESCO biyosfer rezerv listesine girdi. Kamerun'un destinasyonlarından biri olan Waza Milli Parkı, her yıl yüzbinlerce safari tutkununun ortak adresi.

3- Koru Milli Parkı :

1986 yılında ülkenin milli parklarına eklenen bölge, 1.260 kilometrekarelik bir alanı kaplıyor. Korup Milli Parkı, Afrika kıtasının en eski ve en zengin

yağmur ormanlarına sahip olması nedeniyle flora ve fauna çeşitliliği açısından önemlidir. Bölge özellikle kuş, sürüngen, kurbağa ve kelebek türleri ile ünlüdür. Birçok derenin bulunduğu milli parka ulaşım çok iyi sağlanıyor. Bölgenin büyüleyici güzelliğini asma köprülerden keşfedebilirsiniz.

4- Hayvan Rezervi :

1987 yılında milli park statüsüne kavuşan bölge, adını etrafını saran Dja Nehri'nden almaktadır. Milli parkta tehdit altındaki türler bulununca bölge koruma altına alınmış ve ardından UNESCO tarafından Dünya Miras Listesi'ne alınmıştır. 1.500'den fazla bitki, 107 memeli türüne ve otoburlar, filler, goriller ve şempanzeler dahil olmak üzere 320'den fazla kuş türüne ev sahipliği yapmaktadır. 5.260 kilometrekarelik bir alanı kaplayan milli park, Kamerun'un en turistik yerlerinden biri.

5- Douala Maritime Müzesi :

1986 yılında Kamerun'un en büyük şehri olan Douala'da açılan kurum, ülkedeki ilk denizcilik müzesi olması nedeniyle önemlidir. Kamerun'un denizcilik tarihine dair pek çok bilgiye sahip olan müze, çeşitli gemi modelleri ve aksesuarlarıyla dikkat çekiyor. Gemilerin evrimi gibi ticari yolculukların birçok yönünü aydınlattığı için Kamerun tatilindeki ilk rotalarınızdan biri olmalıdır.

6- Ekom-Nkam Şelaleleri :

Ülkenin batısında, Haut Nkam bölgesinde, Dschang kasabasının güneyinde yer alan Nkam Nehri mükemmel bir şelaledir. 80 metre yükseklikten akan yemyeşil şelale, görüntüsü ve sesiyle bölgeyi büyülüyor. Aynı zamanda Kamerun, en yüksek yayın balığı üretimine sahip nehirlerden biri haline geldi.

7- Limbe Botanik Bahçesi :

Kahve, kakao, kauçuk, palmye yağı ve muz gibi egzotik bitki türlerinin tanıtımı için Alman Paul Preus gözetiminde 1892 yılında kurulmuştur. Dünyanın en değerli tropik botanik bahçelerinden biri olarak kabul edilen 48 hektarlık dev bir araziyi kaplar. Eğitim, bilim ve turizm açısından

önemli bir yere sahip olan botanik bahçesi, Limbe şehrinin gürültüsünden uzak sakin ve huzurlu bir yerdir. Kamerun'da dinlenip rahatlayacağınız, rahatlayacağınız ve yeni bitkiler tanıyacağınız eşsiz bir yer.

8- Blackitude Müzesi :

Kamerun'un başkenti, Yaounde'de hizmet veren bir etnografya müzesidir. Kurum, 2000 yılında Kamerun'un sanatsal mirasının sakinlerini kurtarmak için kuruldu. 2.070 madde içerir.

9- Our Lady of Victories Katedrali :

Kamerun'un başkenti Yaounde'de bulunan Cathédrale Notre Dame des Victoires, 1952 yılında inşa edilmiş şehrin en önemli ve görkemli ibadet yerlerinden biridir. İç ve dış mimarisi oldukça ilgi görmektedir. Burada en az 5.000 kişi ibadet edebilir. Buraya gelerseniz mutlaka ziyaret edin.

10- Mvog-Betsi Hayvanat Bahçesi :

Kamerun'un başkenti Yaounde'deki Mvog-Betsi Hayvanat Bahçesi, 1951'de açılan Batı Afrika bölgesindeki en iyi hayvanat bahçesiydi. Burada birçok hayvan türü var. Buraya gelerseniz yakın zamanda daha fazla hayvan türünü görme şansınız olabilir. Özellikle çocuklu ailelerin gözde mekanlarından biridir.

السياحة في الكامبيرون ، 10 أسباب لزيارة الكامبيرون :

السياحة في الكامبيرون هي صناعة أصغر ولكنها "صناعة صغيرة". 1970 'حكومة الكامبيرون أنشأت وزارة السياحة وتطوير هذا المشروع من أجلك من استثمارات ناجحة من حيث أعمال الرسو والسياحة. من بين الناس من المجالات الأوسع في السياحة الفاسدون من القاعات المستخدمة في الحفر الضعيف والرشوة. في عام 2017 ، زار مليون سائح الكامبيرون.

تشتهر الكامبيرون بعجائبها الطبيعية ، وتضم العديد من المتنزهات الوطنية المدرجة في قائمة اليونسكو للتراث العالمي والمرشحة لهذه القائمة. فيما يلي 10 أسباب للذهاب إلى الدولة الأفريقية.

1- جبل الكامبيرون :

إنه بركان نشط على ارتفاع 4040 مترًا يقع في مكان قريب. يسمى آخر جبل بركاني ثار في 3 فبراير 2012 مونجو ما نديمي (جبل العظمة). الجبل ، وهو رابع أعلى قمة في إفريقيا ، لا يزال يحتل المرتبة 31 في العالم. كان جوزيف ميريك أول من تسلق جبل الكامبيرون ، أحد أكبر الجبال البركانية في العالم وواحد من أكثر الجبال المرغوبة في الكامبيرون.

2- منتزه وازا الوطني :

تغطي المنطقة كمحمية للصيد في عام 1934 مساحة 1700 كيلومتر مربع. المشاهير مثل السافانا والأسد والفيل والضبع والفهد والغزال والزرافة هم موطن للفتيات الصغيرات وكذلك مالك الحزين والبجع والإوز. تم منحها وضع الحديقة الوطنية في عام 1968. حديقة وازا الوطنية ، إحدى وجهات الكامبيرون ، هي العنوان الشائع لمئات الآلاف من عشاق السفاري كل عام.

3- منتزه كورو الوطني :

الصناعة إلى المتنزهات الوطنية في البلاد في عام 1986 ، تغطي مساحة 1260 كيلومتر مربع Korup Milli. هي أقدم حديقة غابات مطيرة في القارة الأفريقية وتتميز بتنوع كبير من النباتات والحيوانات. تشتهر المنطقة بالطيور والزواحف والضفادع والفرشات. يتم توفير الوصول إلى الحديقة الوطنية حيث يقع الخور. يمكنك اكتشاف جمال المنطقة من الجسور المعلقة.

4- المحمية الحيوانية :

المنطقة ، التي اكتسبت مكانة المنتزه الوطني في عام 1987 ، تتكون من نهر دجا المحيط باسم النظام. تم حذف التهديدات في الحديقة الوطنية وإضافتها لاحقًا إلى قائمة التراث العالمي من قبل اليونسكو. يمكن لأكثر من 320 طائرًا الاختيار في المنزل ، بما في ذلك أكثر من 1500 نبات و 107 ريش صغير وآكلات الأعشاب ، محشوة. تغطي مساحة 5260 كيلومتر مربع ، الحديقة الوطنية هي واحدة من أكثر الحدائق السياحية في الكاميرون.

5- متحف دوالا البحري :

من الجدير بالذكر أنه كان أول متحف بحري يعمل في مدينة دوالا الرئيسية في عام 1986. لا يُلاحظ أن العديد من نماذج الكاميرون يتم اعتبارها مع السفن والملحقات ، والتي تعتبر تنتمي إلى التاريخ البحري. يجب أن يكون أحد مسارات رحلتك الأولى في إجازتك في الكاميرون لأنه يضيء معظم الرحلات مثل تطور السفن.

6- شلالات ايكوم نكام :

في وجهتها ، شلال نهر Nkam ، الواقع على شاطئ مدينة Dschang في منطقة Haut Nkam ، هو شلال ممتاز. يتم شرح الشلال الأخضر ، الذي يتدفق على ارتفاع 80 مترًا ، بالصور والأصوات. في الوقت نفسه ، أصبح أحد الأنهار التي تتمتع بأعلى إنتاج لسمك السلور في الكاميرون جاهزًا.

7- حديقة ليمبي النباتية :

تأسست عام 1892 قبل شركة بول بريوس الألمانية لزراعة وزراعة البن والكافور والمطاط والنخيل. تعتبر واحدة من أكثر الحدائق الاستوائية قيمة في العالم ، فهي تحتل عقارًا ضخمًا يضم 48 تعليمًا. الحدائق ، التي لها مكانة من حيث التعليم والعلوم والسياحة ، يتم استغلالها ببساطة وسهولة مع ما حدث مع ليمبي. الكاميرون مكان لا تسترخي فيه وتسترخي وتتعرف على نباتات جديدة.

8- متحف بلاكيتود :

إنه متحف إثنوغرافي في ياوندي ، عاصمة الكاميرون. تقوم المؤسسة بتنظيف التنظيف العام للترميم الذي حدث في عام 2000. تحتوي على 2070 مادة.

9- كاتدرائية سيدة النصر :

تقع Cathédrale Notre Dame des Victoires في ياوندي ، عاصمة الكاميرون ، وهي واحدة من أهم وأهمها ، تم بناؤها في عام 1952. التسوق في الداخل

والخارج. يمكن لما لا يقل عن 5000 شخص القيام بذلك هنا. إذا أتيت إلى هنا ، قم بزيارة على نطاق واسع.

10- حديقة حيوانات مفوج بيتسي :

حديقة حيوان Mvog-Betsi في ياوندي ، عاصمة الكاميرون ، هي أفضل حديقة حيوانات في غرب إفريقيا ، تم افتتاحها في عام 1951. هناك أنواع كثيرة من الحيوانات هنا. إذا استطعت القدوم إلى هنا ، يمكنك البحث عن المزيد من الحيوانات عن قرب. إنها واحدة من الأماكن المفضلة خاصة للعائلات التي لديها أطفال.